
 
 

 Likabehandlingsplan  

   
 

Likabehandlingsplan - lättläst 

 
Här på Furuboda: 

Ska ingen bli fysiskt eller psykiskt kränkt. Kränkning är 
samma som mobbning.   

Ingen ska kränka någon.  

Skolan ska vara en trygg plats för alla.  

Alla som arbetar på skolan ska ansvara för sina handlingar och arbeta aktivt för ökad 
jämställdhet.  

Ett kreativt och stödjande klimat ska råda på skolan och frågor ska behandlas ur ett 
genusperspektiv. 

Känner någon sig kränkt ska ansvarig kursledare utreda detta enligt mallen i den 
fullständiga likabehandlingsplanen som finns att läsa på Furubodas hemsida.  

 

Du ska behandla andra och behandlas som alla andra oavsett: 

 Kön 

 könsöverskridande identitet eller uttryck 

 etnisk tillhörighet 

 religion eller annan trosuppfattning 

 funktionshinder 

 sexuell läggning  

 ålder  

 

 

 


